
2080901170
Vragen van de leden Van
Vroonhoven-Kok en Blanksma
(beiden CDA) aan de ministers van
Justitie en van Economische Zaken
over de voorgenomen verhoging van
de tarieven van de muziek- en
auteursrechten. (Ingezonden
26 september 2008)

1
Bent u bekend met het bericht
«Detailhandel boos over prijs
muziek»?

2
Wat vindt u van het voorstel van
SENA om volgend jaar de wettelijke
afdracht met 33 procent te verhogen?

3
Wat is de achtergrond van deze
stijging en acht u deze
gerechtvaardigd?

4
Is een dergelijke stijging van de
tarieven ook bij de andere
inningsorganisaties te verwachten?

5
Hoe beoordeelt u deze tariefstijging
in het licht van de doelstelling van het
kabinet om te streven naar
lastenverlichting voor ondernemers?

6
Hoe staat het met het wetsvoorstel
inzake auteursrechten dat in
voorbereiding is?

7
Bent u bereid om SENA aan te
spreken op haar gedrag? Zo neen,
waarom niet? Zo ja, op welke wijze?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van het lid
Teeven (VVD), ingezonden
26 september 2008 (vraagnummer
2008Z03269/2080901160).

1 De Telegraaf, 20 september 2008.
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